
Zápis z jednání školské rady ze dne 3. listopadu 2015 
 
přítomni: 
 
Petra Boháčková 
Soňa Černá 
Dagmar Holubová 
Pavel Řepa 
Jiří Slavík 
Martina Ševcová 
Věra Tomečková 
 
omluvena: 
Jana Kosová 
Ivana Heřmánková  
 
ředitel školy: Mgr. Martin Střelec 
 
Program: 
1) schválení výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2014/2015 
2) vyjádření ke změně školního vzdělávacího programu 
 
Konstatováno, že ředitel školy v souladu s § 167 odst. 5 školského zákona jmenoval členem školské 
rady Věru Tomečkovou a Mgr. Martinu Ševcovou, a to na dobu do konce funkčního období členů 
školské rady zvolených zákonnými zástupci žáků, tedy do 14. listopadu 2015. 
 
1) Projednána výroční zpráva o činnosti školy za školní rok 2014/2015. Ředitel školy odpověděl na 

dotazy členů školské rady. 
 

Usnesení: Školská rada schvaluje výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2014/2015. (PRO: 
7, PROTI:0, ZDRŽEL SE: 0) 

 
2) Ředitel školy vysvětlil školské radě provedené změny školního vzdělávacího programu a 

zodpověděl všechny otázky členů školské rady. 
 

Usnesení: Školská rada projednala změny školního vzdělávacího programu tak, jak jí byly 
předloženy ředitelem školy, bez připomínek. (PRO: 7, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0) 

 
 
 
Zapsal: Jiří Slavík 


